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1. Sammanträdet öppnades. 
 
2. Maria S Karlsson valdes till sekreterare. 
 
3. Leif Karlsson och Viktor Jönsson valdes till protokolljusterare. 
 
4. Dagordning godkändes. 
 
5. Föregående protokoll lästes och lades till handlingarna. 
 
6.    Tore har haft telefon- och mailkontakt med Global Connect och de  

    avsade sig övertagande av vårt fibernät. - Mail bifogat. 
 
7.    Tore har haft telefon- och mailkontakt med Telia Company och de  
        avsade sig övertagande av vårt fibernät. - Mail bifogat. 
 
8.    Överlåtelse av fibernätet. 

Det enda alternativet vi ser nu är överlåtelse till Wexnet. Tore 
kommer att ta kontakt med Mikael Brolin på Wexnet. 
Vi kommer undersöka om vi behöver ha ett extra möte i stämman     
angående att överlåtelser blir aktuellt att gå i kraft. 

  För att avveckla föreningen behövs två möten närliggande varandra. 
  Att avveckla en förening kan vara en fördröjd process, men finns det 
  något som heter förenklat avslut? Med tanke på ovanstående  
  kommer årsmötet tidigareläggas och förslaget är redan i april. 
  
 



9. Övriga frågor. 
  Hur det är med fakturerings bekymmer gentemot medlemmar, har 
 Agneta koll på. Det är viktigt att allt stämmer när det blir överlåtet.  
 
10. Nästa möte blir vid behov, senast i februari. 
 
11. Mötet avslutas. 
 
 
 
 
______________________  _______________________ 
Ordf. Tore Ragnarsson    Sekr. Maria S Karlsson 
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Justerare: Leif Karlsson   Justerare: Victor Jönsson 

 
 


